



FLOW

Organic

FLOW features organic shapes and a modern, natural look. Available in two variations – the timeless **FLOW WHITE** and the matte **FLOW MOON**.

FLOW setzt auf organische Formen und eine moderne, natürliche Ausstrahlung. Erhältlich in zwei Varianten – dem zeitlosen **FLOW WHITE** und dem matten **FLOW MOON**.





Go with the flow

FLOW WHITE plays with soft lines and a timeless ivory tone. The bowls are ideal for soup and bread, and mix effortlessly with **FLOW MOON**. Warm, cozy, inviting.

FLOW WHITE spielt mit weichen Linien und einem zeitlosen Ivory-Ton. Die Bowls sind ideal für Suppe und Brot und lassen sich super easy mit **FLOW MOON** mixen. Warm, cozy, einladend.



Global glow

A matte finish and color speckles give **FLOW MOON** its character. Perfect for international favorites like tuna sashimi or falafel. And paired with **MIRAGE**, it's all about good vibes only!

Mattes Finish und Farbsprengel verleihen **FLOW MOON** echten Charakter. Ideal für internationale Favorites wie Tuna Sashimi oder Falafel. Und kombiniert mit **MIRAGE** gilt: good vibes only!





Sweet twist

The round, organic plate of **FLOW MOON** showcases desserts in a modern way – from mousse to tarts to little sharing sweeties. Its shape adds a fresh twist and turns creative plating ideas into a true highlight. Natural, full of character, and always with that special touch.

Der runde, organische Teller von **FLOW MOON** setzt Desserts modern in Szene – von Mousse über Tarte bis zu kleinen Sharing-Sweeties. Die Form sorgt für einen frischen Twist und macht kreative Plating-Ideen zum Highlight. Natürlich, charaktervoll und immer mit dem gewissen Etwas.

Friends first

FLOW blends effortlessly into creative mix-and-match settings. Perfect for evenings when not only the table is colorful – but the company too.

FLOW fügt sich easy in kreative Mix-&-Match-Settings ein. Ideal für Abende, an denen nicht nur der Tisch bunt ist – sondern auch die Runde.

